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§ 2
Medborgarförslag om belysning med mera av lekpark 
ÖST 2021/259

Beslut 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
Medborgarförslaget skickas även vidare till Kungliga Djurgårdens 
förvaltning.

Sammanfattning av ärendet 
Förslagsställaren menar att delar av parkområdet kring lekplatsen 
mellan Värtavägen, Gärdets Sportfält och Kampementsbacken på 
Gärdet kan upplevas som otryggt, bland annat på grund av bristande 
belysning. Förslagsställaren menar att även om vissa delar av detta 
område ägs av Kungliga Djurgårdens förvaltning (KDF), så borde 
Östermalms stadsdelsnämnd har ett övergripande ansvar över all 
mark inom stadsdelsområdet oavsett markägare.
Förvaltningen håller med förslagsställaren om att det är viktigt att 
parkerna på Östermalm upplevs trygga och arbetar kontinuerligt 
med olika trygghetsskapande åtgärder för att uppnå detta. 
Östermalms stadsdelsförvaltning är dock inte ansvarig för att 
åtgärda brister på mark som ägs av en annan markägare. 
Förvaltningen för kontinuerligt dialog med bland annat KDF för att 
påvisa brister som kommit till förvaltningens kännedom och för att 
föreslå åtgärder för att tillsammans kunna förbättra hela området.
Förvaltningen kommer undersöka vilka åtgärder, såsom förbättrad 
belysning och slyröjning som kan genomföras på de delar av 
området som är stadens mark. Förvaltningen kommer även 
vidarebefordra detta medborgarförslag till KDF samt föra en dialog 
kring vilka åtgärder som kan genomföras på deras mark för att 
uppnå en ökad upplevd trygghet på platsen.

Beslutsgång

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 ÖST 2021/259-5 Svar på medborgarförslag om belysning 

med mera av lekpark på Gärdet
 ÖST 2021/259-6 Bilaga Medborgarförslag lekpark
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